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F-TEKNOLOGSEKTIONEN 
PROTOKOLL FÖRT VID STYRETMÖTE 2009-01-29 

Tid: 12.00–13.00 
Plats: Styretrummet 

Närvarande 

O R D F Ö R A N D E :  K A R I N  E L A M  
V I C E  O R D F Ö R A N D E ,  S E K R E T E R A R E :  M I K A E L A  H O L M   

K A S S Ö R :  E R I K  G A L L N E B Y  
L E D A M O T :  N I K L A S  J A K O B S S O N  

O R D F Ö R A N D E  F 6 :  L I V  L U N D B E R G  
O R D F Ö R A N D E  D P :  J O N A S  L I N D G R E N  

O R D F Ö R A N D E  F N O L L K :  H A R A L D  F R E I J  
O R D F Ö R A N D E  S N F :  J O N A T A N  O L O F S S O N  
O R D F Ö R A N D E  F O C :  J O N N Y  K A R L S S O N  

O R D F Ö R A N D E  F A R M :  H U G O  N O R E L L  

§ 1 MÖTETS ÖPPNANDE  
 Mötet öppnas. 

Karin Elam var endast närvarande under sista kvarten. 

§ 2 RAPPORT FRÅN F6 
F6 har planerat och sålt biljetter till Sektionens Dag. På söndag ska de ordna bastu för alla 

sektionsaktiva. 

§ 3 RAPPORT FRÅN DP 
DP har planerat inför läsperiodens första Dup. Sedan förra mötet har de också haft pubrunda 

som gick väldigt bra. Roine har hört med dem på IT vad de har för rutiner med deras 

diskmaskin och ska höra med Data om deras rutiner. 

§ 4 RAPPORT FRÅN FNOLLK 
FNollK har varit ute och informerat ettorna och tvåorna om Sektionens Dag. De har också 

planerat inför första nollkalaset. 

§ 5 RAPPORT FRÅN SNF 
SNF har haft cocktailparty som gick bra och föreläsningen som var i samband med 

cocktailpartyt var väldigt bra. De har fått in några nomineringar till Guldäpplet men vill ha in 

fler nomineringar. Jonatan har varit på UU-möte och där diskuterade de bl.a. 

utvärderingssystemet. 
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§ 6 RAPPORT FRÅN FOC 
Foc har inte gjort så mycket under den gångna veckan. Jonny har inte hunnit prata med Åke om 

draperi och lampor. 

§ 7 RAPPORT FRÅN FARM 
Farm planerar för lunchföredrag med doktorander och med Scania. De har börjat med att 

planera inför nästa års F-expo. De undersöker också olika alternativ till resor liknade den som 

var till Cern förra året. 

§ 8 RAPPORT FRÅN KÄRNSTYRET  
Niklas meddelade att mötet med den som har hand om beräkningsnoden är uppskjutet. 

Erik har köpt in diskmaskin. Han har också hört med huset om att vi får tillåtelse att installera 

diskmaskinen. 

§ 9 SEKTIONENS DAG  
Toastar och Lob-kitt är ordnat. F6 hyr porslin och ordnar med maten. Vi i övriga styret ska 

hjälpa till med att bära bord och duka. Eventuell samlingstid för detta är 13.00. 

§ 10 TEAMBUILDING  
Den tid vi hade tänkt för teambuilding gick inte för Johanna Almer, så vi ska kolla på en ny tid 

tills nästa möte. 

§ 11 FOCUSGRUPPEN  
Focusgruppen har haft möte där de pratat om deras roll och vad de vill göra med Focus. De vill 

bla göra en plan för hur borden ska ställas upp efter städning. 

§ 12 DATASPELANDE  
Innan jul fick både styret och SNF klagomål på att det var för mycket dataspelande i 

datasalarna. Denna termin har inga klagomål framförts och än så länge verkar det sig som de 

flesta sköter dataspelandet på ett snyggt sätt. 

§ 13 SEKTIONSMÄRKE  
Innan jul pratade vi om sektionsmärket och om dess utformning. Nuvarande sektionsmärket 

innehåller texten "Teknisk Fysik" vilket inte är passande då sektionen både är för Teknisk Fysik 

och Teknisk Matematik. Vi diskuterade om hur man skulle kunna ändra märket och ska ta upp 

frågan igen nästa vecka. 
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§ 14 NÄSTA MÖTE  
Nästa möte är torsdagen den 5 februari. 

§ 15 MÖTET AVSLUTAS  
Mötet avslutades. 

Erik Gallneby Mikaela Holm 
Kassör Vice ordförande, 

Sekreterare 
 


